
1 
 

     Protokół Nr 232/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 13 grudnia 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 14:10 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Zofia Gągało – Prezes Stowarzyszenia Pomocy niepełnosprawnym „BRATEK”  

z Barlinka  

4. Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

5. Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

6. Zbigniew Marszałek – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu 

7. Arkadiusz Mazepa – Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Powiatu w Myśliborzu 

8. Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

9. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego. 

10. Wojciech Cheba – Główny Specjalista w Biurze ds. Obronnych i Zarządzania 

Kryzysowego 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmian do 

porządku obrad: 
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 Rozpatrzenie w pkt. 3a) sprawy dotyczącej podjęcia uchwały Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

 Rozpatrzenia w pkt. 6 dodatkowych wniosków o dokonanie zmiany w planie 

dochodów-wydatków jednostki na 2021 rok: 

1) Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy z dnia 13.12.2021r. znak FIN.3131.11.2021.DJ. 

2) Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego z dnia 10.12.2021r. 

 Rozpatrzenie w pkt. 7a) sprawy dotyczącej podjęcia uchwały Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie zmiany planu finansowego i w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2021 rok. 

 Rozpatrzenie w pkt. 18 sprawy dotyczącej wyrażenia zgody na podpisanie umów dot. 

realizacji zadania pn. „Zimowe utrzymanie dróg powiatowych Powiatu Myśliborskiego  

w sezonie zimowym 2021/2022 w podziale na zadania: 

1) Zimowe utrzymanie dróg powiatowych Powiatu Myśliborskiego na terenie gminy 

Dębno i Boleszkowice w sezonie zimowym 2021/2022. 

2) Zimowe utrzymanie dróg powiatowych Powiatu Myśliborskiego na terenie gminy 

Myślibórz w sezonie zimowym 2021/2022. 

3) Zimowe utrzymanie dróg powiatowych Powiatu Myśliborskiego na terenie gminy 

Barlinek i Nowogródek Pom. w sezonie zimowym 2021/2022. 

 Rozpatrzenie w pkt. 19 sprawy dotyczącej podjęcia uchwały Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie wyznaczenia zamawiającego oraz jednostki organizacyjnej 

właściwej do przeprowadzenia postępowania. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie wniosku Prezesa Stowarzyszenia Pomocy Niepełnosprawnym 

„BRATEK” z Barlinka o utworzenie Powiatowego Ośrodka Wsparcia – 

Środowiskowy Dom Samopomocy (ŚDS) typu D. 

3a) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

4. Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty 

Sp. z o.o. 

5. Zapoznanie się z danymi finansowymi Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o.  

- rachunkiem zysków i strat oraz bilansem sporządzonym na dzień 31.10.2021r. 

- stanem zobowiązań sporządzonym na dzień 30.11.2021r. 

- wykazem zawartych porozumień z dostawcami stan na dzień 30.11.2021r. 

6. Rozpatrzenie wniosków wydziałów i jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian  

w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany w planie 

finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

7a) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany planu 

finansowego i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającą uchwałę w sprawie  

ustalenia na 2021 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
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nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Myśliborski, ustalenia na 

rok 2021 maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły wyższe 

i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które może 

być przyznane dofinansowanie. 

9. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół w Myśliborzu w sprawie wyrażenia 

zgody na nauczanie indywidualne dla uczennicy klasy 3 liceum od 03.12.2021r. do 

15.01.2022r. 

10. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku 

w sprawie wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne dla uczennicy klasy 3 liceum 

ogólnokształcącego w roku szkolnym 2021/2022. 

11. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z Przedsiębiorstwem Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej Sp. z o.o. z siedzibą w Myśliborzu przy ul. Celnej 21, na dzierżawę 

pojemników na odpady z posesji przy ul. Spokojnej 13, ul. Północnej 15 oraz ul. 

Piłsudskiego 6 w Myśliborzu.  

12. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie określenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Myśliborskiego  

w 2022 roku. 

13. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie uchwalenia 

„Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku Publicznego  

i Bezpieczeństwa Obywateli na lata 2022-2026”. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zaopiniowania projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu: 

- w sprawie planu pracy Rady Powiatu na 2022 rok. 

- w sprawie planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022 rok. 

16. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na realizację zadania pn. „Świadczenie usług 

pocztowych w obrocie krajowym i zagranicznym na rzecz Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu oraz Filii Wydziału Komunikacji w Barlinku w grudniu w 2021 r.” 

17. Wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu garażu z dotychczasowym 

najemcą w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach. 

18. Wyrażenie zgody na podpisanie umów dot. realizacji zadania pn. „Zimowe 

utrzymanie dróg powiatowych Powiatu Myśliborskiego w sezonie zimowym 

2021/2022 w podziale na zadania: 

4) Zimowe utrzymanie dróg powiatowych Powiatu Myśliborskiego na terenie gminy 

Dębno i Boleszkowice w sezonie zimowym 2021/2022. 

5) Zimowe utrzymanie dróg powiatowych Powiatu Myśliborskiego na terenie gminy 

Myślibórz w sezonie zimowym 2021/2022. 

6) Zimowe utrzymanie dróg powiatowych Powiatu Myśliborskiego na terenie gminy 

Barlinek i Nowogródek Pom. w sezonie zimowym 2021/2022. 

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyznaczenia 

zamawiającego oraz jednostki organizacyjnej właściwej do przeprowadzenia 

postępowania. 

20. Sprawy różne. 

21. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Ad. 3 

Rozpatrzenie wniosku Prezesa Stowarzyszenia Pomocy Niepełnosprawnym „BRATEK” 

z Barlinka o utworzenie Powiatowego Ośrodka Wsparcia – Środowiskowy Dom 

Samopomocy (ŚDS) typu D. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedstawienie i omówienie tematu dotyczącego utworzenia Powiatowego 

Ośrodka Wsparcia – Środowiskowy Dom Samopomocy (ŚDS) typu D. 

 

Zofia Gągało – Prezes Stowarzyszenia Pomocy Niepełnosprawnym „BRATEK”  

w Barlinku 

Poinformowała o ogromnym zapotrzebowaniu na utworzenie tego rodzaju placówki. 

Przekazała, że dotyczy to osób w tzw. luce systemowej. Są to osoby z dużą 

niepełnosprawnością, autyzmem lub ze sprzężoną niepełnosprawnością. Możliwość tworzenia 

tego typu placówek pojawiła się od niedawna tj. dwóch-trzech lat. 

Wcześniej nie było możliwości prawnych utworzenia tego typu placówek. 

Poinformowała, że Stowarzyszenie BRATEK posiada 360 podopiecznych w przedziale 

wiekowym do 36 roku życia. Stworzono system kształcenia i pomocy niepełnosprawnym 

poprzez wczesne wspomaganie rozwoju w szkole, ośrodek rewalidacyjno-wychowawczy  

i szkołę przysposabiającą do pracy. Ostatnim etapem jest zajęcie się osobami, które nie 

kwalifikują się do funkcjonujących już placówek z uwagi na zbyt duże zaburzenia. Brakowało 

zatem tego typu ośrodków, na szczęście prawodawca spowodował, że można takie placówki 

tworzyć. Zwróciła uwagę na potrzebę utworzenia placówki. Przekazała, że zadania jakie 

byłyby realizowane przez placówkę są już w pewien sposób wykonywane poprzez różnego 

rodzaju projekty PFRON. Z projektów korzysta w tej chwili 23 osoby, a będzie ich znacznie 

więcej. Zwróciła uwagę, że projekty nie są stałe i realizowane są jedynie przez określony 

czas. Jedyną stałą formą, gdzie zapewnione jest finansowanie będzie utworzenie 

Środowiskowego Domu Samopomocy (ŚDS) typu D. 

Przekazała, że zależy jej na podjęciu współpracy z Powiatem Myśliborskim, zwróciła uwagę 

na dotychczasową współpracę ze Stowarzyszeniem. Przekazała, że Stowarzyszenie BRATEK 

przystąpi do konkursu jeżeli zostanie on ogłoszony. 

Zapewniła o przygotowaniu kadry do realizacji zadania oraz o posiadaniu niezbędnego 

wyposażenia. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o wyjaśnienie roli Powiatu przy tworzeniu placówki? 

 

Zofia Gągało – Prezes Stowarzyszenia Pomocy Niepełnosprawnym „BRATEK”  

w Barlinku 

Odpowiedziała, że stowarzyszenie nie może powołać takiej placówki, może to wykonać 

samorząd gminny bądź powiatowy. Zadanie może następnie zostać zlecone do realizacji dla 

odpowiedniego stowarzyszenia spełniającego odpowiednie warunki. Środki finansowe na 

realizację zadania przechodzić będą przez budżet powiatu. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przekazała, że możliwość tworzenia ŚDS jest od niedawna. Zachodniopomorski Urząd 

Wojewódzki w tym roku ogłasza nabór wniosków w tej sprawie. Powiat Myśliborski może 

realizować zadanie otrzymując dotację od Wojewody Zachodniopomorskiego. Przekazała, że 
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przewidywane dofinansowanie na jedną osobę będzie wynosiło 1940,00 zł netto. Dla osób  

z autyzmem i sprzężoną niepełnosprawnością dodatkowo udzielana jest dotacja w wysokości 

30% czyli ok 582,00 zł. Poinformowała o ŚDS funkcjonujących na terenie Powiatu 

Myśliborskiego. Przekazała, że funkcjonują one w trzech typach A, B i C. Placówka o typie D 

rozszerzy wachlarz możliwości wsparcia osób niepełnosprawnych. Zwróciła uwagę, że 

obecnie funkcjonujące placówki z uwagi na brak specjalistów i warunków nie mają 

możliwości wspierania osób z autyzmem i sprzężoną niepełnosprawnością. 

Poinformowała, że jednostka ŚDS w Myśliborzu typu A i B posiada 45 miejsc, w Dębnie 

typu A, B i C posiada 30 miejsc, w Osinie typu A i B 35 miejsc. Ponadto w Dębnie 

funkcjonuje Warsztat Terapii Zajęciowej. Zwróciła uwagę, że tworząc ŚDS udzielimy 

wsparcia dla osób z naszego powiatu, jak też dla osób z powiatów ościennych. 

Pomoc ośrodka jest skierowana dla osób niepełnosprawnych, ale też pomaga rodzinom, które 

dzięki temu wsparciu nie muszą rezygnować z pracy by zająć się osobą niepełnosprawną. 

Zaznaczyła, że ŚDS jest tworzony dla osób dorosłych.  

 

Zofia Gągało – Prezes Stowarzyszenia Pomocy Niepełnosprawnym „BRATEK”  

w Barlinku 

Dodała, że składając wniosek o utworzenie tej placówki są przewidziane środki na remont  

i przystosowanie budynku. Przekazała, że budynek musi być w administrowaniu jednostki 

samorządowej. Przekazała, że przewidywane środki finansowe jakie będzie można 

przeznaczyć na remont to ok. 1 mln zł. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przekazała, że oczekuje na ogłoszenie konkursu w miesiącu grudniu. Poinformowała, że 

prawdopodobnie będzie potrzebny kosztorys prac remontowych. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, gdzie proponuje się uruchomienie placówki? 

 

Zofia Gągało – Prezes Stowarzyszenia Pomocy Niepełnosprawnym „BRATEK”  

w Barlinku 

Przekazała, że proponowałaby uruchomienie placówki budynku na ulicy Gorzowskiej  

w Barlinku. Przedstawiła informacje na temat warunków technicznych jakie posiada budynek. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Wyraziła poparcie dla realizacji zadania. Przekazała, że dzięki niemu zagospodarowana 

zostanie nisza, która istniała na terenie powiatu. Zwróciła uwagę, że do Barlinka dowożone są 

osoby z terenu Gminy Dębno. Zwróciła uwagę, że na terenie Gminy Dębno również znajduje 

się dostępny budynek. Zapytała, czy brano pod uwagę wykorzystanie budynku po byłej 

szkole podstawowej w Dargomyślu, który posiada dobrą bazę lokalową i teren przy szkole,  

w celu utworzenia filii Stowarzyszenia dla dzieci niepełnosprawnych, które są dowożone do 

ośrodka w Dębnie? W budynku mogłaby być prowadzona taka sama działalność jak  

w Barlinku w formie zamiejscowej filii Stowarzyszenia. Zwróciła uwagę na dużą ilość 

dowożonych dzieci do Barlinka. 

 

Zofia Gągało – Prezes Stowarzyszenia Pomocy Niepełnosprawnym „BRATEK”  

w Barlinku 

Przekazała, że sprawa jest do zrobienia, rozmowy w tej sprawie były prowadzone kilka lat 

temu z ówczesnym Burmistrzem Dębna. Temat ten jednak nie został finalnie uzgodniony. 
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poinformowała, że będzie przedstawiać radnym propozycje wykorzystania tego budynku. 

Zapytała, czy może zarekomendować budynek do prowadzenia działalności przez 

Stowarzyszenie BRATEK? 

 

Zofia Gągało – Prezes Stowarzyszenia Pomocy Niepełnosprawnym „BRATEK”  

w Barlinku 

Przekazała, że należy zorganizować spotkanie z Zarządem Stowarzyszenia, gdyż nie może 

podjąć samodzielnie decyzji w tej sprawie. Zwróciła uwagę, że jest to poważna sprawa, 

związana jest z kwestią zatrudnienia specjalistów. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zauważyła, że organizowane dojazdy do Barlinka świadczą o zapotrzebowaniu z terenu 

Gminy Dębno na tego typu zajęcia. Stowarzyszenie posiada bardzo dobrych fachowców. 

Planowane do realizacji przedsięwzięcie wypełni lukę dla ludzi kończących 25 rok życia. 

 

Zofia Gągało – Prezes Stowarzyszenia Pomocy Niepełnosprawnym „BRATEK”  

w Barlinku 

Przekazała, że osoby te nie kwalifikują się do innych form wsparcia i nie mogą być przyjęci 

do typowych ŚDS. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do przedmiotowego tematu. Zwrócił uwagę na przystąpienie do remontu budynku 

na ul. Szosowej w Barlinku, zatem część budynku na ul. Gorzowskiej mogłaby być 

udostępniona do utworzenia Środowiskowego Domy Samopomocy (ŚDS) typu D. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że popiera inicjatywę utworzenia Środowiskowego Domy Samopomocy (ŚDS) 

typu D. Zauważyła, że wpisuje się to w powiatową strategię rozwoju oświaty. Od lat 

planowane jest, aby szkoła na ul. Szosowej znajdowała się pod jednym adresem. Przystąpiono 

zatem do adaptacji budynku bursy. Zarekomendowała przystąpienie do konkursu na 

utworzenie Środowiskowego Domy Samopomocy (ŚDS) typu D. Zauważyła, że należy się 

spotkać i zaplanować harmonogram działań. 

 

Zofia Gągało – Prezes Stowarzyszenia Pomocy Niepełnosprawnym „BRATEK”  

w Barlinku 

Przekazała, że z informacji jakie uzyskała konkurs jest ogłaszany do miesiąca lutego, 

rozstrzygnięcie nastąpi w miesiącach maj-czerwiec, natomiast środki finansowe będzie można 

wydatkować do końca roku. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że mówiąc o harmonogramie miała na myśli harmonogram przygotowania 

miejsca dla uczniów Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poprosiła o przedstawienie biznesplanu dla przedmiotowego przedsięwzięcia. Zauważyła,  

że utworzenie placówki będzie wiązało się z powołaniem kolejnej jednostki organizacyjnej 

powiatu. Przedstawiono deklarację, że będzie się ona finansowała z otrzymanej dotacji. 

Zauważyła, że środki finansowe będą przepływały przez powiat, ma nadzieję, że dochód 

będzie się równoważył z ponoszonymi wydatkami na utrzymanie placówki. 
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Zofia Gągało – Prezes Stowarzyszenia Pomocy Niepełnosprawnym „BRATEK”  

w Barlinku 

Przekazała, że innej sytuacji nie może być. Podała przykłady funkcjonowania innych 

placówek i ich finansowania. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Również poparł inicjatywę utworzenia Środowiskowego Domy Samopomocy (ŚDS) typu D 

w Barlinku. Przekazał, że budynek jest bardzo pięknym obiektem. Zauważył, że były 

propozycje jego sprzedaży, jednak lepiej  żeby on służył celowi o jakim mowa. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że sprzedaż budynku była jednym z wariantów jakie rozważano. Zwróciła uwagę 

na działania dotyczące stworzenia jak najlepszych warunków do nauki uczniów w szkole  

w Barlinku. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę na bardzo dobrą działalność Stowarzyszenia. 

 

Zofia Gągało – Prezes Stowarzyszenia Pomocy Niepełnosprawnym „BRATEK”  

w Barlinku 

Wyraziła podziękowania za słowa uznania. Zwróciła uwagę, że utworzenie Środowiskowego 

Domy Samopomocy (ŚDS) typu D w Barlinku poszerzy ofertę pomocy dla osób 

niepełnosprawnych i ich rodzin. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się i dokonał omówienia przedmiotowej sprawy. 

Jednocześnie poproszono o wykonanie kosztorysu i biznesplanu związanego z realizacją 

przedmiotowego zadania. 

 

Ad. 4 

Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty 

Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedstawienie bieżącej sytuacji Spółki. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przekazała, że w piątek otrzymała informacje, że ustawa o restrukturyzacji szpitali trafi pod 

obrady Rady Ministrów w I kwartale 2022 roku. Zatem będą trwały prace nad jej treścią.  

W związku z tym na razie nie będzie żadnych zmian, ryczałt zostanie w takiej samej formie 

obliczony na bazie roku 2019 lekkie korekty w roku 2020, 2021 i zostanie przekazany dla 

szpitali. Plus jest taki, że nie będzie żadnych zawirowań, żadnych decyzji o zamykaniu 

czegokolwiek. Minusem jest to, że zostaje sytuacja bez zmian i musimy dalej funkcjonować 

jako dwa szpitale powiatowe, które zaczynają być już dla siebie coraz większą konkurencją  

i to będzie się nasilało z każdym miesiącem. Skoro nic się nie zmieni, nie będzie większego 

dofinansowania, mamy dalej funkcjonować przy tych kosztach jakie są, no to 

prawdopodobnie zaczniemy być dla siebie konkurencją, bo to zaczyna się już dziać w całym 

województwie zachodniopomorskim, stawki zaczynają już windować poza budżetem 
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jakimkolwiek. Przekazała, że ma plan na 2022 rok, dzięki temu że udało nam się pozyskać 

Dr. Czeraszkiewicza. Informacja o zatrudnieniu jest już w NFZ, mając takiego chirurga 

będzie można zwiększyć ryczałt. Poinformowała o podejmowanych decyzjach dotyczących 

zatrudnienia w szpitalu i organizacji oddziałów. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy zgoda NFZ na zwiększenie ilości łóżek w Zakładzie Opiekuńczo-Leczniczym 

nie zostanie cofnięta? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała że nie, z uwagi na przyjęcia pacjentów z COVID–19. Zatem remont nie może 

być wykonywany. Wszystkie inwestycje i zabiegi planowe zostały wstrzymane. 

Poinformowała o przeprowadzonych rozmowach w sprawie zawieszenia pracy oddziału 

wewnętrznego. Poruszyła temat funkcjonowania nocnej i świątecznej opieki medycznej  

w Chojnie. Zwróciła uwagę, że lekarze i pielęgniarki zażądali ogromnych podwyżek 

wynagrodzenia, my nie jesteśmy w stanie ponieść tych wydatków, gdyż są one w granicach 

30-40% więcej za godzinę. Poruszyła kwestię, dotyczącą możliwości scedowania zadania dla 

innego podmiotu. Poinformowała, że Szpital byłby skłonny uruchomić nocną i świąteczną 

opiekę medyczną w Myśliborzu. Poruszyła kwestię dotyczącą możliwości scedowania 

prowadzenia zadania przez szpital dla innego podmiotu. 

 

Arkadiusz Mazepa – Radny Rady Powiatu w Myśliborzu 

W związku z tym, że reorganizacja bądź reforma, która na pierwszy kwartał jest przesunięta, 

pewnie też w pierwszym kwartale się nie wydarzy. To my jako Szpital w Dębnie będziemy 

przygotowani na jego funkcjonowanie bez reorganizacji, załóżmy z jakimś kontraktem, który 

będzie kilku procentowo większy niż jest dotychczas, a zobowiązania będą rosły cały czas. 

Zwrócił uwagę że, koncepcja przygotowana z firmą FORMEDIS nie może być zrealizowana. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że na tą chwilę nie będzie wprowadzonych żadnych zmian. Będziemy musieli 

wnioskować, dodatkowo w trakcie trwania roku o większy ryczałt na chirurgię, jeżeli 

podejmiemy dalszą współpracę z d.Czeraszkiewiczem, nie będzie żadnych zmian. Dyrektor 

NFZ zna nasze opracowania z FORMEDISEM, zna nasze plany i powiedział, że weźmie to 

pod uwagę w momencie kiedy będzie taka możliwość. Jedynie co powiedział to, to że 

potrzebujemy trzech lat na wprowadzenie jakiejkolwiek reformy. Na razie nie funkcjonuje 

agencja, która będzie dokonywała restrukturyzacji, wprowadzała kategorie A, B, C, D. Na 

pewno nie powstanie ona w przyszłym roku. Może to nastąpić w 2023 roku. Przekazała, że  

w rozmowie poinformowała, o tym że nie jest w stanie porozumieć się ze Szpitalem  

w Barlinku. Zapytała, czy Dyrektora NFZ nie jest w stanie pomóc w prowadzonych 

negocjacjach. Odpowiedział, że nie, gdyż jedyną osobą która może to zrobić jest Starosta.  

 

Arkadiusz Mazepa – Radny Rady Powiatu w Myśliborzu 

Zapytał, w jaki sposób zwiększenie kontraktu na chirurgii polepszy sytuację bezpieczeństwa  

i komfortu na oddziale wewnętrznym bez łóżek OIOM?  
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Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformowała o zatrudnieniu lekarza internisty i radiologa. Większy kontrakt na chirurgii 

spowoduje lepszą sytuację finansową szpitala. Przekazała, że nowi lekarze którzy zostaną 

zatrudnieni spowodują podniesienie standardu obsługi pacjentów. Poprosiła o czas na 

działania, oddział internistyczny musi funkcjonować, gdyż szpital nie otrzyma kontraktu na 

przyszły rok. Poinformowała o planach sprowadzenia lekarzy z zagranicy.  

 

Arkadiusz Mazepa – Radny Rady Powiatu w Myśliborzu 

Poprosił o informację na temat statystyki używania aparatury USG na oddziałach szpitala, 

oraz informację na temat ilości wyjazdów na badania USG do Szpitala w Gorzowie Wlkp. 

pacjentów ze szpitala w Dębnie. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że postara się przygotować informacje w tej sprawie. Poruszyła kwestię 

zobowiązań spółki. Poinformowała, że wzrastają zobowiązania wymagalne oraz wzrastają 

koszty finansowe dot. m.in. odsetek, kar, płatności dla komorników. Powoduje to dodatkowe 

obciążenie budżetu. Poinformowała, że wnioskowała do Zarządu Powiatu o spotkanie, aby 

pomyśleć w jaki sposób zrestrukturyzować ten dług. Przekazała, że wynik finansowy na 

koniec miesiąca  października jest dojść dobry, ma nadzieję że nie zmieni się w kolejnych 

dwóch miesiącach. Jeżeli szpital otrzyma podobny kontrakt i będzie trzymać się tych kosztów 

to jest w stanie poczekać na reformę, która jest szykowana.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że w szpitalu w Dębnie funkcjonuje oddział covidowy i punkt pobrań 

wymazów na obecność COVID-19. Zapytała, kto reguluje godziny otwarcia punktu pobrań? 

Czy są one narzucone odgórnie?  

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że nie szpital reguluje te kwestie samodzielnie.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że punkt pobrań w okresie weekendów jest nieczynny, jedynie w sobotę 

pobierane są wymazy komercyjnie. Zapytała, czy z uwagi na wzrost zachorowań rozważano 

możliwość wykonywania w okresie weekendowym wymazów innych niż komercyjne? 

Zwróciła uwagę, że mieszkańcy Dębna będąc chorzy są zmuszeni w okresie weekendowym 

jechać na wymaz do Gorzowa Wlkp. lub dalej, co jest zatrważające. Poprosiła o wydłużenie 

czasu pobierania nieodpłatnego wymazu o okres weekendu. Zapytała, czy coś stoi temu na 

przeszkodzie? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że przeszkodą jest po pierwsze brak personelu, a po drugie szpitale nie 

posiadają otwartych punktów w soboty i niedziele z uwagi na brak kalkulacji. Zwróciła 

uwagę na dostępność testów antygenowych w aptekach. Wskazała, że Powiatowa Stacja 

Sanitarno-Epidemiologiczna nie pracuje w soboty i niedziele, jak również lekarz rodzinny. 

Ponadto wynik testu wykonanego na weekend będzie dostępny najszybciej w poniedziałek, 
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zatem nie będzie to stanowić różnicy dla pacjentów. Problem sanowi również brak 

możliwości przewozu wymazów do laboratorium. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, jak odbywa się to w Gorzowie Wlkp. skoro wymazy są wykonywane w okresie 

weekendu? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że Szpital w Gorzowie posiada laboratorium na miejscu, natomiast Szpital  

w Dębnie musi przewozić wymazy do Szczecina. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że wykonanie takiego testu w weekend zmieni sytuację pacjenta, skoro szpital 

posiada oddział covidowy oraz uwagi na wysoką śmiertelność ludzi i czas niezbędny do 

ratowania życia dodatkowa godzina pracy punktu pobierającego wymazy  nie powinna być 

problemem. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że chorzy pacjenci mogą w każdej chwili przyjść na Izbę Przyjęć i zostaną im 

wykonane wymazy. Jeżeli będą wymagali hospitalizacji są kierowani na oddział. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Podała informacje na temat sytuacji, gdzie pacjent otrzymał inne informacje w szpitalu i był 

zmuszony udać się do innej placówki w celu wykonania wymazu. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odniosła się do kwestii związanej z przyjęciem pacjentów na Izbie Przyjęć. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Złożyła wniosek, aby w Szpitalu w Barlinku lub w Dębnie został w okresie weekendowym 

uruchomiony punkt pobrań wymazów dla pacjentów niekomercyjnych. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 
Zwróciła uwagę na brak podstaw na uruchamianie punktu pobrań, z uwagi na dostępne testy 

antygenowe i fakt, że wynik testu będzie znany dopiero po weekendzie.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, kiedy są zawożone do Szczecina wymazy testów wykonywanych komercyjnie? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 
Odpowiedziała, że w poniedziałek. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 
Ponownie zaapelowała o zmianę dotychczasowych działań i uruchomienie możliwości 

wykonania testu niekomercyjnego w okresie weekendowym w szpitalach powiatowych. 
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 3a) 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia Panu Mirosławowi Kaup prowadzącemu 

działalność gospodarczą pod firmą „Mirosław Kaup MIRPROBUD” z Myśliborza, 

upoważnienia do przeprowadzenia w imieniu i na rzecz Powiatu Myśliborskiego przed 

właściwymi organami administracji architektoniczno-budowlanej oraz administracji 

samorządowej, instytucjami i innymi osobami i podmiotami we wszystkich sprawach 

związanych z uzyskaniem pozwoleń na budowę, a także decyzji warunków technicznych, 

uzgodnień, etc. w zakresie dotyczącym realizacji zamówienia obejmującego opracowanie 

dokumentacji projektowej wraz z uzyskaniem niezbędnych decyzji, uzgodnień w tym 

pozwolenia na budowę dla zadania pn.: „Zmiana sposobu użytkowania i remontu wybranych 

pomieszczeń parteru budynku przy ul. Spokojnej 13 w Myśliborzu (nr ewid. gruntu 313 obręb 

1 m. Myślibórz) w celu przystosowania ich do celów mieszkalnych”. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 232/758/2021 z dnia 13 grudnia 2021 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 5 

Zapoznanie się z danymi finansowymi Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o.  

- rachunkiem zysków i strat oraz bilansem sporządzonym na dzień 31.10.2021r. 

- stanem zobowiązań sporządzonym na dzień 30.11.2021r. 

- wykazem zawartych porozumień z dostawcami stan na dzień 30.11.2021r. 

(Informacja  stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe informacje. Zwrócił uwagę na wysokość straty spółki. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedstawionymi informacjami. 

 

Ad. 6 

Rozpatrzenie wniosków wydziałów i jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian  

w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski: 

 

1. Wniosek Przewodniczącego Powiatowego zespołu d/s Orzekania  

o Niepełnosprawności z dnia 10.12.2021r. o dokonanie zmian w planie wydatków w kwocie 

25 862,00 zł w związku z koniecznością zabezpieczenia wydatków na wynagrodzenia 
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osobowe wraz z pochodnymi pracowników oraz pokrycie usług związanych z doposażeniem 

pomieszczeń Zespołu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

2. Wniosek Geodety Powiatowego z dnia 8.12.2021r. znak GP.3026.29.2021.EK  

o dokonanie zmian w planie wydatków w kwocie 4 610,00 zł w związku z zakupem 

klimatyzatorów do pomieszczeń zasobu geodezyjnego i kartograficznego oraz komputerów 

do ewidencji gruntów i budynków. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

Wyjaśniła, że środki te stanowią otrzymaną dotację od Wojewody Zachodniopomorskiego. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

3. Wniosek Naczelnika Wydziału Organizacji i Spraw Społecznych z dnia 9.12.2021r. 

znak OR.3026.1.2021.MJ o dokonanie zmian w planie wydatków w kwocie 362 800,00 zł 

celem zabezpieczenia środków związanych ze wzrostem wynagrodzeń Starosty, Wicestarosty, 

Etatowego Członka Zarządu na podstawie zmienionego rozporządzenia Rady Ministrów  

z dnia 25 października 2021 roku w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych,  

a także z uwagi na wzrost z dniem 1 grudnia 2021 roku diet Członków Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu oraz celem zabezpieczenia środków na wynagrodzenia pracowników Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu wraz ze składkami na ubezpieczenia społeczne. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

Poruszyła temat wskazania źródła zabezpieczenia przedmiotowych wydatków. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedstawienie propozycji zabezpieczenia środków finansowych. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że dokona analizy wydatków w poszczególnych wydziałach.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

4.  Wniosek Starosty Myśliborskiego - Biura Obsługi Rady i Zarządu z dnia 8.12.2021r. 

znak BO.3026.6.2021.DB o dokonanie zmian w planie wydatków poprzez przeniesienie 

środków finansowych pomiędzy paragrafami w kwocie 2 800,00 zł oraz zwiększenie środków 

finansowych w kwocie 2 845,00 zł w rozdz. 75019 Rady Powiatów w celu zabezpieczenia 

środków finansowych na wypłatę diet Radych Rady Powiatu za miesiąc grudzień 2021 roku 

w związku z podjętą uchwałą Nr XLI/280/2021 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia  

29 listopada 2021 roku w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych powiatu. 
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(Wniosek stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

  

5. Wniosek Starosty Myśliborskiego  - Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 10.12.2021r. 

znak EDR.0533.57.2021.JS o dokonanie zmian w planie wydatków poprzez przeniesienie 

kwoty 12 861,00 zł pomiędzy paragrafami w celu zabezpieczenia środków finansowych  

w związku z planowanym zamówieniem produktów/gadżetów promocyjnych zawierających 

logo Powiatu Myśliborskiego. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

6. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu o dokonanie 

zmian w planie finansowym na 2021 rok polegających na przesunięciu środków finansowych  

w ramach posiadanego budżetu w łącznej kwocie  22500,00 zł.  Zwiększenie w rozdziale 

80115 „Technika” i rozdziale 80120 „Licea ogólnokształcące”, w paragrafach 4010 

„Wynagrodzenia osobowe pracowników” i w paragrafie 4110 „Pochodne od wynagrodzeń”  

w celu zapewnienia środków finansowych na wypłatę wynagrodzeń dla pracowników 

administracji oraz nadgodzin dla nauczycieli.  Zmniejszenie o kwotę 8796,00 zł w paragrafie 

4440 "Odpis na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych" wynika z konieczności 

skorygowania kwoty odpisu na ZFŚS za 2021r. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

7. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku o dokonanie 

zmian w planie finansowym jednostki na 2021 rok polegających na przesunięciu środków 

finansowych w ramach posiadanego budżetu  w kwocie 19.859,00 zł. Zwiększenie  

w rozdziale  80115 „Technika, 80117 „Branżowe szkoły I i II stopnia, 80120 „Licea 

ogólnokształcące”, w łącznej kwocie 16.407,00 zł w celu zabezpieczenia środków 

finansowych na wynagrodzenia - wypłatę zasiłków chorobowych oraz pochodne od 

wynagrodzeń dla pracowników. Zmniejszenie o kwotę 3.452,00 zł w paragrafie 4440 "Odpis 

na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych" wynika z konieczności skorygowania kwoty 

odpisu na ZFŚS za 2021 rok. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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8. Wniosek Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Dębnie o przesunięcie 

środków w ramach posiadanego budżetu w kwocie 5.708,00 zł w planie finansowym 

jednostki na 2021r., w dziale 854 "Edukacyjna opieka wychowawcza", rozdziale 85406 

„Poradnie psychologiczno-pedagogiczne w tym poradnie specjalistyczne”.  Zmniejszenie  

w paragrafie 4010 " Wynagrodzenia osobowe pracowników"  i zwiększenie w paragrafie 

4440 "Odpis na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych" wynika z konieczności 

skorygowania kwoty odpisu za ZFŚS za  2021 roku. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna Alicja Prill 

 

9. Wniosek Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Barlinku o dokonanie 

zmian w planie finansowym jednostki na 2021 rok polegające na przesunięciu środków 

finansowych w ramach posiadanego budżetu w kwocie 106,00 zł. Zwiększenie w rozdziale 

85406 "Poradnie psychologiczno-pedagogiczne, w tym poradnie specjalistyczne"  

w paragrafie 4210 "Zakup materiałów  i wyposażenia". Zmniejszenie o kwotę 106,00 zł  

w paragrafie 4440 "Odpis na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych " wynika  

z konieczności skorygowania kwoty odpisu na ZFŚS za 2021 rok.     

(Wniosek stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna Alicja Prill 

 

10. Wniosek Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej z dnia 9.12.2021r. 

znak PF.0761.43.2021 o dokonanie zmian w planie dochodów-wydatków w kwocie  

10 365,40 zł celem wypłaty nagród za zastępstwa osób przebywających na zwolnieniach oraz 

zamknięcia roku budżetowego w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Myśliborzu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna Alicja Prill 

 

11. wniosek Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Myśliborzu z dnia 

10.12.2021r. o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki na rok 2021 w kwocie 

4 110,00 zł.  
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(Wniosek stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna Alicja Prill 

 

12. Wniosek Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy z dnia 13.12.2021r. znak 

FIN.3131.11.2021.DJ o dokonanie zmian w planie wydatków jednostki na 2021 rok w kwocie 

2 096,00 zł  dot. dofinansowania do projektu "Program specjalny: ODKRYJ SIEBIE 

POKONAJ BARIERY" w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Zachodniopomorskiego współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego celem wypłaty stypendium stażowego dla uczestników projektu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna Alicja Prill 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany w planie 

finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że zmian dokonuje się na podstawie: 

1) wniosku Dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu o przeniesienie kwoty 

10.229 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 85411 – Domy wczasów dziecięcych  

w celu zapewnienia środków finansowych na zapłatę za energie elektryczna.  

2) wniosku Wicedyrektora Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej  

w Dębnie o przeniesienie kwoty 20.000 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 85510 – 

Działalność placówek opiekuńczo-wychowawczych w celu zabezpieczenie bieżących 

płatności i prawidłowego funkcjonowania jednostki. 

3) wniosku Naczelnika Wydziału Dróg o przeniesienie kwoty 1.121 zł pomiędzy 

zadaniami w rozdziale 60014 – Drogi publiczne powiatowe w celu zabezpieczenia środków 

na zakup dwóch tablic informacyjnych o dofinansowaniu dla zadania pn. „Budowa chodnika 

w miejscowości Więcław”.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 232/759/2021 z dnia 13 grudnia 2021 roku w sprawie 

zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna Alicja Prill 
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Ad. 7a) 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany planu finansowego 

i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że projekt uchwały jest uchwałą wykonawczą po odbytej sesji Rady Powiatu 

w Myśliborzu. Zmian dokonuje się na podstawie:  

1) wniosku Dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych o zmniejszenie planu dochodów  

o kwotę 78.743,65 zł. z wpływów z usług  i wydatków jednostki o kwotę 78.743,65 zł. 

(wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń). 

2) wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu  

o zwiększenie planu wydatków jednostki o kwotę 65.000 zł. z przeznaczeniem na 

wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń pracowników oraz o przeniesienie kwoty 

11.659,33 zł. pomiędzy działami z działu 855 – Rodzina do działu 852 – Pomoc Społeczna 

rozdziału 85218 – Powiatowe centra pomocy rodzinie na wynagrodzenia osobowe 

pracowników i usługi pozostałe. 

3) wniosku Naczelnika Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu o zwiększenie planu dochodów i wydatków o kwotę 6.432,94 zł. 

w związku z otrzymaniem środków od Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa na 

wypłatę ekwiwalentów na wyłączenie gruntów rolnych z upraw rolnych i prowadzenie upraw 

leśnych. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 232/760/2021 z dnia 13 grudnia 2021 roku w sprawie 

zmiany planu finansowego i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 

rok. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna Alicja Prill 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającą uchwałę w sprawie  

ustalenia na 2021 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Myśliborski, ustalenia na rok 2021 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady 

kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które może być 

przyznane dofinansowanie. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała, że zmiany w załączniku Nr 1 

do uchwały dokonuje się na wniosek dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  

w Dębnie. Analiza sporządzona przez dyrektora Poradni na zapotrzebowanie poszczególnych 

form kształcenia wskazała, że pracownicy pedagogiczni w tej jednostce w roku bieżącym nie 

będą kształcić się w szkołach wyższych i zakładach kształcenia nauczycieli, są natomiast 

zainteresowani różnego rodzaju kursami kwalifikacyjnymi i doskonalącymi oraz szkoleniami. 

W związku z powyższym, zgodnie z wnioskiem Dyrektora Poradni Psychologiczno- 
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Pedagogicznej w Dębnie, zwiększa się o kwotę 500 zł dofinansowanie do opłat za kursy 

kwalifikacyjne i doskonalające, seminaria oraz inne formy doskonalenia zawodowego. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy szkoły wykorzystują 100% kwot planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Myśliborski 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Odpowiedziała, że nie. Wyjaśniła, że kwoty ujęte w uchwale są zgodne z wnioskami 

dyrektorów. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 232/761/2021 z dnia 13 grudnia 2021 roku zmieniającą 

uchwałę w sprawie  ustalenia na 2021 rok planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Myśliborski, 

ustalenia na rok 2021 maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły 

wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które może 

być przyznane dofinansowanie. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół w Myśliborzu w sprawie wyrażenia 

zgody na nauczanie indywidualne dla uczennicy klasy 3 liceum od 03.12.2021r. do 

15.01.2022r. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 20 do protokołu). 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Przekazała, że proponuje się 

zorganizowanie nauczania indywidualnego dla uczennicy klasy 3 liceum Zespołu Szkół  

w Myśliborzu od 03.12.2021r. do 15.01.2022r. w wymiarze 12 godzin tygodniowo. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zorganizowanie nauczania indywidualnego dla uczennicy 

klasy 3 liceum Zespołu Szkół w Myśliborzu od 03.12.2021r. do 15.01.2022r. w wymiarze  

12 godzin tygodniowo. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 10 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku  

w sprawie wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne dla uczennicy klasy 3 liceum 

ogólnokształcącego w roku szkolnym 2021/2022. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 21 do protokołu). 
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Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Przekazała, że proponuje się 

zorganizowanie nauczania indywidualnego dla uczennicy klasy 3 liceum 

ogólnokształcącego  Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku w roku szkolnym 

2021/2022 w wymiarze 12 godzin tygodniowo. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zorganizowanie nauczania indywidualnego dla uczennicy 

klasy 3 liceum ogólnokształcącego  Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku  

w roku szkolnym 2021/2022 w wymiarze 12 godzin tygodniowo. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 11 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z Przedsiębiorstwem Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej Sp. z o.o. z siedzibą w Myśliborzu przy ul. Celnej 21, na dzierżawę 

pojemników na odpady z posesji przy ul. Spokojnej 13, ul. Północnej 15 oraz  

ul. Piłsudskiego 6 w Myśliborzu.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 22 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśnił, że w związku z faktem, 

iż w dniu 31.12.2021r. upływa termin dotychczas obowiązującej umowy zachodzi potrzeba 

zawarcia kolejnej na okres od dnia 01.01.2022r. do dnia 31.12.2022r. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy nastąpiła zmiana cen za dzierżawę pojemników? 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Odpowiedział, że w stosunku do 2021 roku kwota dzierżawy pojemników pozostaje bez 

zmian i wynosi 1062,72 zł brutto. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 12 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie określenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Myśliborskiego  

w 2022 roku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 23 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Zwrócił uwagę na opinie uzyskane od Wójtów  

i Burmistrzów Gmin Powiatu Myśliborskiego, które są pozytywne. Jedynie 
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Zachodniopomorska Okręgowa Izba Aptekarska w Szczecinie wydała negatywną opinię do 

projektu uchwały. 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Złożył wyjaśnienia dotyczące ustalonych dyżurów aptek w porze nocnej, które zostały 

zaproponowane w formie dyżuru telefonicznego. Przedstawił informacje na temat opinii 

Zachodniopomorskiej Okręgowej Izby Aptekarskiej w Szczecinie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, o funkcjonowanie dyżurów w zaproponowanej formie? 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Odpowiedział, że zaproponowana forma była już stosowana. Kontakt telefoniczny do aptek 

jest podany do publicznej wiadomości i udostępniony w aptekach oraz  na stronie 

internetowej Powiatu. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że korzystała z tej formy dyżuru apteki w Dębnie i jest ona dostępna dla 

mieszkańców. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o przesłanie dla Członków Zarządu treść opinii poszczególnych podmiotów 

dotyczące rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Myśliborskiego  

w 2022 roku. 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Odniósł się do tematu związanego z ustaleniem dostępności aptek w porze nocnej na terenie 

powiatu. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła temat dostępności mieszkańców do służby zdrowia. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 13 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie uchwalenia 

„Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku Publicznego  

i Bezpieczeństwa Obywateli na lata 2022-2026”. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 24 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Dodał, że został on zatwierdzony przez  Komisję  

Bezpieczeństwa i Porządku. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do treści przedmiotowego programu. Zwróciła uwagę, że został on zawężony do 

bezpieczeństwa w kilku obszarach.  Przekazała, że do bezpieczeństwa publicznego zalicza się 

również ochronę zdrowia. Zauważyła, że mieszkańcy powiatu myśliborskiego czują się coraz 

mniej bezpiecznie min. z uwagi na ograniczoną dostępność aptek, ograniczoną dostępność 

testów, ograniczoną dostępność do nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej.  

Przekazała, że pomimo zatwierdzenia programu przez Komisję Bezpieczeństwa i Porządku 

można będzie go zmieniać. 

Przekazała, że w programie nie poruszono tematu bezpieczeństwa jeżeli chodzi o choroby 

zakaźne, COVID-19 oraz choroby odzwierzęce min. ptasia grypa i ASF. Nie określono 

tematu dotyczącego współpracy ze służbami weterynaryjnymi. 

Przekazała, że według niej program został sporządzony, aby spełnić wymogi ustawowe  

i w zbyt małym stopniu określna elementy stanowiące bezpieczeństwo publiczne.  

Poprosiła o poszerzenie programu o te elementy w przyszłym roku. 

 

Wojciech Cheba – Główny Specjalista w Biurze ds. Obronnych i Zarządzania 

Kryzysowego 

Poinformował, że programie wskazano, że ze względu na zmieniającą się dynamikę 

powstawania coraz to nowych zagrożeń będzie on na bieżąco monitorowany  

i aktualizowany.  

Zwrócił uwagę, że program obejmu podstawowe elementy i wytyczne, które będą 

uzupełniane. 

 

Członek Zarządu –Wioletta Drzewińska 

Zgodziła się z uwagami wniesionymi przez Wicestarostę Alicję Prill i przekazała, że uważa, 

że dzisiejszy czas stanowi zupełnie inne realia, niż te z którymi mieliśmy styczność 

dotychczas. Przekazała, że tematy powinny być wskazane aby pokazać mieszkańcom, że je 

widzimy i mamy je na uwadze. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Również zgodził się, że w programie brak jest wyszczególnionego zagrożenia związanego  

z chorobami, które nas dotyczą. Poruszył temat dotyczący treści programu i rozszerzenia jego 

zapisów. 

 

Członek Zarządu –Wioletta Drzewińska 

Wskazała, że dotychczas program obejmował stałe elementy, jednak z uwagi na zmianę 

sytuacji związanej z pandemią COVID-19 i powinien być on dostosowany do zaistniałych 

zmian. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała przyjęcie przedstawionego programu w treści zatwierdzonej przez Komisje 

Bezpieczeństwa i Porządku, natomiast w kolejnym roku można zawnioskować o jego 

uzupełnienie.  

 

Wojciech Cheba – Główny Specjalista w Biurze ds. Obronnych i Zarządzania 

Kryzysowego 

Poinformował, że program może zostać zaktualizowany i wniesione uwagi mogą zostać 

poddane pod rozwagę Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 25 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy przyjęcia i skierowania pod obrady sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu następujących projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu: 

 

1)    w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w 2022 roku. 

2)    w sprawie uchwalenia „Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz 

Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli na lata 2022-2026”. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 232/762/2021 z dnia 13 grudnia 2021 roku w sprawie 

przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zaopiniowania projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu: 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 26 do protokołu). 

 

- w sprawie planu pracy Rady Powiatu na 2022 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 27 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił informacje na temat ustalonego ramowego planu pracy Rady Powiatu  

w Myśliborzu i uzgodnień zaproponowanych terminów sesji Rady Powiatu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu  

w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny Mariusz Norsesowicz 
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- w sprawie planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 28 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu  

w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny Mariusz Norsesowicz 

 

Kolejno : 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 232/763/2021 z dnia 13 grudnia 2021 roku w sprawie 

zaopiniowania projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 16 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na realizację zadania pn. „Świadczenie usług 

pocztowych w obrocie krajowym i zagranicznym na rzecz Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu oraz Filii Wydziału Komunikacji w Barlinku w grudniu w 2021 r.” 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 29 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że w wyniku przeprowadzonego 

postępowania wpłynęła jedna oferta Poczty Polskiej S.A. na kwotę 38 571,50 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 17 

Wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu garażu z dotychczasowym 

najemcą w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 30 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Wyjaśniła, że sprawa dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym najemcą 

umowy najmu garażu o powierzchni 14 m2 znajdującego się na terenie Młodzieżowego 
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Ośrodka Wychowawczego w Renicach, objętego trwałym zarządem Młodzieżowego 

Ośrodka  Wychowawczego w Renicach w celu przechowywania pojazdu mechanicznego na 

czas określony od dnia 01.01.2022 r. do dnia 30.04.2022 r.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie kolejnej umowy najmu garażu  

z dotychczasowym najemcą w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach 

podejmując uchwałę Nr 232/764/2021 z dnia 13 grudnia 2021 roku w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu garażu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 18 

Wyrażenie zgody na podpisanie umów dot. realizacji zadania pn. „Zimowe utrzymanie 

dróg powiatowych Powiatu Myśliborskiego w sezonie zimowym 2021/2022 w podziale na 

zadania: 

1) Zimowe utrzymanie dróg powiatowych Powiatu Myśliborskiego na terenie gminy 

Dębno i Boleszkowice w sezonie zimowym 2021/2022. 

2) Zimowe utrzymanie dróg powiatowych Powiatu Myśliborskiego na terenie gminy 

Myślibórz w sezonie zimowym 2021/2022. 

3) Zimowe utrzymanie dróg powiatowych Powiatu Myśliborskiego na terenie gminy 

Barlinek i Nowogródek Pom. w sezonie zimowym 2021/2022. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 31 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowych umów. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyznaczenia 

zamawiającego oraz jednostki organizacyjnej właściwej do przeprowadzenia 

postępowania. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 32 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przekazała, że w związku ze wspólnym przeprowadzeniem postępowania przez: 

1) Powiat Myśliborski, ul. Północna 15, 74-300 Myślibórz;  

2) Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego, ul. Północna 15,  

74-300 Myślibórz; 
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3) Zespół Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro”  

w Barlinku, ul. Szosowa 2, 74-320 Barlinek; 

4) Regionalnej Placówki Opiekuńczo -Terapeutycznej w Dębnie, ul. Mickiewicza 30B,  

74-400 Dębno; 

Projekt uchwały dotyczy wyznaczenia Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

jako zamawiającego wspólnie udzielającego zamówienia oraz jako jednostkę organizacyjną 

Powiatu Myśliborskiego do przygotowania i przeprowadzenia postępowania pn. 

„Sukcesywne dostawy paliw do pojazdów Starostwa Powiatowego w Myśliborzu, Centrum 

Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego, Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. 

hm. Andrzeja Romockiego ,,MORRO” w Barlinku oraz Regionalnej Placówki Opiekuńczo 

Terapeutycznej w Dębnie na rok 2022”. 

Poruszyła temat wykonywania przetargów na realizację zadań przez Centrum Usług 

Wspólnych. 

 

Członek Zarządu Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy cena paliwa podana do oferty w przetargu jest ceną z danego dnia? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przekazała, że podana cena jest obowiązująca danego dnia, do tego są obliczane upusty. 

Zwróciła uwagę, że podana cena nie obowiązuje przez cały rok, jest to cena dnia, czyli jest 

ona zmieniana w zależności od ceny rynkowej paliwa. 

  

Członek Zarządu Mariusz Kuziel 

Wniósł uwagę dotyczącą metody wyboru najkorzystniejszej oferty w postępowaniu 

przetargowym. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przekazała, że nie ma szans, aby uzyskać stałą cenę zakupu paliwa. Zwróciła uwagę na 

problem dotyczący z przystępowaniem oferentów do przetargów. Niejednokrotnie wysyłane 

są prośby o wystartowanie w przetargu.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 232/765/2021 z dnia 13 grudnia 2021 roku w sprawie 

wyznaczenia zamawiającego oraz jednostki organizacyjnej właściwej do przeprowadzenia 

postępowania. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 20 

Sprawy różne: 

 

1. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że w szpitalach są uruchomione oddziały covidowej, gdzie lekarze dyżurują 

również nocą oraz jest wykonywana opieka pielęgniarska. Skoro są wykonywane wymazy 

testów COVID-19 komercyjnie i wyniki są przekazywane w ciągu 24 godzin. Złożyła 

wniosek, aby w Szpitalu w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o., bądź Szpitalu 
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Barlinek Sp. z o.o. został otwarty w okresie weekendowym punkt poboru wymazów na 

COVID-19. Zwróciła uwagę na zwiększającą się falę epidemii. Zwróciła uwagę, że punkt 

poboru wymazów nie musiałby być otwarty przez cały rok, jedynie w zwiększonym okresie 

zachorowalności na COVVID-19. 

Przekazała, że punkt mógłby być otwarty przynajmniej przez jedną godzinę, aby mieszkańcy 

mogli wykonać test w czasie weekendowym. Poruszyła kwestie dostępności mieszkańców do 

lekarzy pierwszego kontaktu.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedyskutowanie tematu wspólnie z Prezesami Spółek.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do sytuacji związanej z wykonywaniem testów osób podejrzanych  

o zachorowanie na COVID-19. Przekazała, że samodzielnie wykonywane testy nie są nigdzie 

honorowane. Pacjent musi wykonać test PCR. Mieszkańcy muszą udać się do innych 

miejscowości. Skoro testy są wykonywane komercyjnie, również takie same mogą być 

wykonywanie niekomercyjnie.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Odniósł się do procedur związanych z diagnozowaniem pacjentów z podejrzeniem 

zachorowania na COVID-19. Zauważył, że osoby chore mogą wezwać pogotowie, które 

zabiera pacjenta na oddział covidowy szpitala. Zauważył, że z informacji przekazanych przez 

Prezes Szpitala wynika, iż pacjenci mogący poruszać się samodzielnie mogą wykonać test  

w szpitalu. Jednakże w przypadku wymazów wykonanych w okresie weekendowych wyniki  

i tak byłby podane dopiero w poniedziałek.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że wyniki testów komercyjnych są dostępne po 24 godzinach, a nie  

w poniedziałek. Zwróciła uwagę, ze niejednokrotnie osoby chore muszą mieć wykonane testy 

jak najszybciej, aby móc otrzymać pomoc i odpowiednie leczenie. Poruszyła kwestię 

problemów mieszkańców z dostępnością do systemów medycznych. 

Ponownie wskazała, że punkty pobrań powinny być dostępne w okresie weekendowych 

zwłaszcza w czasie tak wysokiej zachorowalności na COVID-19. 

Zwróciła uwagę, na pomoc finansową jaka jest udzielana dla szpitali. Przekazała, że pomoc ta 

powinna służyć mieszkańcom i pacjentom szpitala, a nie jedynie dla polepszenia sytuacji 

spółki. 

 

2. Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o pomieszczenia znajdujące się w budynku Starostwa Powiatowego przy  

ul. Spokojnej 13 Jakie podmioty je zajmują? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że 25 % nieruchomości  stanowi własność Skarbu Państwa. Został wysłany 

wniosek do Wojewody Zachodniopomorskiego o  przekazanie tej części budynku na 

własność Powiatu Myśliborskiego i oczekujemy na decyzję w tej sprawie. 

Zwrócił uwagę, że są przygotowywane dokumenty dotyczące termomodernizacji 

przedmiotowego budynku. 
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Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Wymienił instytucje zajmujące pomieszczenia w budynku na ul. Spokojnej 13. Zauważył. że 

większość pomieszczeń, jest przeznaczona na działalność związaną z pomocą społeczną i jest 

użytkowana przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 20 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 16:40 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 


